# Associate in Child Studies and Psychology

# 兒童研究與心理學副學士

2-Year full-time 兩年全日制



### **Special Features**

- Child-centred Psychology Training
- 2 Authentic Learning approach
- Curriculum embedded with the Yew Chung Approach to Early Childhood Education

#### **Programme Objectives**

- 1. Engage in lifelong learning with capability for independent learning and critical thinking.
- Pursue further study, professional development and/or career in Child Studies and Psychology.
- Acquire and demonstrate knowledge and skills related to children's development in the early years, encompassing both typical and atypical development.
- 4. Explore the influence of contemporary psychological practices, cultural factors, and family dynamics on shaping children's development. Function as effective team members of a multidisciplinary team and contribute to and coordinate activities in various areas.
- 5. Demonstrate proficiency in language, information technology, interpersonal skills, and other transferable competencies.
- 6. Cultivate an awareness of key issues related to Hong Kong, China, and the global context, including the professional standards and ethical considerations that guide child studies and psychology.

# 課程特色

- 1 "兒童為本"的心理學培訓
- 2 實境式學習
- 3 課程融合耀中獨特的《耀中幼教教學法》

# 課程目標

- 1.參與終身學習、具備獨立學習和批判性思維的能力。
- 2.追求幼兒教育及心理學相關之持續進修、專業發展及/或事業 發展。
- 3. 獲取並展示與兒童早期發展相關的知識和技能,包括典型與非 典型發展。
- 4. 探索當代心理學的實踐、文化因素和家庭動態對塑造兒童發展的影響。作為跨學科團隊的建效團員,貢獻並協調各個領域的活動。
- 展現語言、資訊科技、人際溝通方面強效技能及其他可轉移技能的熟練度。
- 6.培養對香港、中國及全球背景下的關鍵議題的認知,包括指導 兒童研究和心理學的專業標準及倫理考量。

# **Programme Information**

Commencement Date	August 2025
Venue	YCCECE Tin Wan Campus
Medium of Instruction	English / Chinese Stream
Mode of Study	Full-time
Normative Programme Duration	2-Year
Programme Tuition Fee	\$78,200 (Year 1) / \$80,800 (Year 2)

#### **Programme Structure**

The programme structure comprises of three components, namely (i) Specialized Courses, (ii) Common Core Courses and (iii) 10-day Professional Integrated Learning.

Specialized Courses (Including Professional Integrated Learning) 專業課程 (包括專業綜合學習) 42%



Common Core Courses 共同核心課程

#### **Graduation Pathways**

- Articulate to Year 3 of the full-time 2-year Bachelor of Social Sciences (Honours) in Child Development and Psychology Programme<sup>^</sup> of the College.
- 2 Articulate to Bachelor Degree programmes offered in Hong Kong or overseas countries.

# 課程資訊

開學日期	2025年8月
上課地點	耀中幼教學院田灣校園
教學語言	英文或中文授課
授課模式	全日制
標準課程年期	兩年
課程學費	\$78,200 (Year 1) / \$80,800 (Year 2)

#### 課程結構

本課程包括三類科目,(i) 專業課程,(ii) 共同核心課程 及 (iii) 10 天專業綜合學習。



10-day Professional Integrated Learning 10天專業綜合學習

#### 升學途徑

- 2 銜接香港或海外學士課程。

<sup>&#</sup>x27;The programme is expected to commence in AY2026/27.